沙田302管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

本公司檔號: ST302/NTT/BRP/21/0101 致:碧濤花園第一期雅碧閣各業戶

通 告

有關:安裝露台晾衫通事宜

鑑於樓宇維修工程進行期間,有部份業戶填寫要求保留私人晾衫通。因此,承建商「榮利」將於未來兩星期內開始以電話方式聯絡各單位安裝已保留晾衫通。

如業戶於以期間仍未收到通知或有任何查詢,請致電 2646 1859 或 3619

7193 與本處職員或承建商「榮利」聯絡。

碧濤花園第一期管理處

2021年2月26日

TO: Owners / Occupiers of Abbey Court, Pictorial Garden Phase 1

Date: 26th February 2021

Notice

Re: Reinstallation of Clothes Shinning Rail of Balcony

Due to some owners filled in the request to keep the private clothes shinning rail before the period of renovation works, the contractor "WinLee" will start to contact those units by telephone in the next two weeks to reinstall the Clothes Shinning Rail.

If the owners has not received the notification or has any enquiries within the period, please call 2646 1859 or 3619 7193 to contact our office or the renovation contractor "WinLee".

Management Office of Pictorial Garden Phase 1